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Opravamostu ve
Slavkově zužuje silnici
Slavkov – Na dvouproudové
silnici I/46, vedoucí ze
Šternberka do Opavy a zpět,
probíhá nyní opravamostu.
Řidiči, projíždějící Slavkovem,
musejí proto vzít zavděk pou-
ze jedním jízdním pruhem pro
oba směry. „Toto kyvadlově
řešené zúžení potrvá celou
dobu rekonstrukce dosluhu-
jícího přemostění těsně před
Opavou a předpokládané
zprovoznění nového úseku
nastane zhruba v první polo-
vině září 2021,“ přibližuje Mi-
roslavMazal z komunikačního
oddělení Ředitelství silnic a
dálnic ČR dobu opravymostu,
se kterou se řidiči musejí smí-
řit.
Práce si vyžádají náklady v

celkové výši kolem 2,4milio-
nu Kč bez DPH a v současné
době se dostaly do fáze výko-
pu první polovinymostu s
položením nových betono-
vých trub. Po kontrole pev-
nosti stavby budou následo-

vat zásypy a pokládky hutně-
ných asfaltových vrstev. Pak
bude následovat další fáze,
která řidiče rovněž nepotěší.
„Jakmile bude hotový asfalt,
počítáme s převedením opra-

vy na druhou polovinu ko-
munikace I/46 a řidiči tak
projedou opět kyvadlově po
dokončené části slavkovského
mostu,“ dodáváMiroslavMa-
zal. (jih)

OPRAVA aktuálně dospěla do poloviny. Foto: archiv Ředitelství silnic a dálnic ČR

Očkovací centrum vOpavě se přesouvá
z univerzity do Obecního domu
Opava – Dosud fungovalo oč-
kovací centrum ve slezské
metropoli v budově Slezské
univerzity na Bezručově ná-
městí.
Od 1. září ale dojde ke změ-

ně, protože na univerzitě bude
zahájena výuka. Centrum se
tak přesune na novou adresa,
a to do Obecního domu v Ost-
rožné ulici. Očkování zůstává
v nezměněném rozsahu a po-
čítá s kapacitou 250 aplikací
denně. Chybět nebude ani
bezbariérový přístup, jde o
boční vchod do budovy z
Beethovenovy ulice, kde je k
dispozici výtah. Co se parko-
vání týká, mohou zájemci vy-
užít běžné parkovací plochy v
blízkosti Obecního domu ne-

bo velké parkoviště naproti,
bývalé autobusové nádraží U
Jelena. U Obecního domu pak
zastavuje na zastávce Olbri-
chova i autobusová linka
městské hromadné dopravy
213.
„Chtěl bych především po-

děkovat zástupcům Slezské
univerzity za velkou vstříc-
nost a poskytnutí prostor Fa-
kulty veřejných politik, kde
jsme bez větších problémů
provozovali očkovací místo od
1. února letošního roku, a kte-
ré bude plně funkční až do
konce prázdnin. Nové prosto-
ry jsme vybírali pečlivě a díky
aktivnímu přístupu vedení
města jsme se rozhodli pro
budovu Obecního domu v

centru Opavy. Výhodou je
snadná dostupnost autem,
MHD i pěšky. Věřím, že očko-
vací místo bude fungovat i
nadále stejně bezproblémově
jako dosud na Slezské univer-
zitě. Očkovací místa tak bude i
od září provozovat Slezská
nemocnice dvě – Obecní dům
v Opavě a Zámek Kravaře,“
uvedl ředitel opavské nemoc-
nice Karel Siebert. (ber)

Provozní doba
očkovacího centra
Pondělí, středa:
10 – 18 hodin
Úterý, čtvrtek, pátek:
8 – 16 hodin

Poznámka
FIDELA KUBY

Bezpečnost? Nebo
rychlost obchvatu?
Vracet se k historii obchvatu
Krnova je masochismus. Voliči
slepě věřili zastupitelům ČSSD,
ODS a lidovcům, že všechno
mají pod kontrolou. Zastupi-
telé věřili projektantům ŘSD,
že ví, co dělají. Občas někdo
fakticky upozornil na nedo-
statky projektu, ale zastupitelé
měli pravidlo lepší špatný ob-
chvat než žádný. ŘSD by se
mohlo rozhněvat, kdybychom
žádali nápravu chyb.
V roce 2015 občané Hlub-
čické a Petrovické ulice zjistili,
že křižovat autem přes ob-
chvat bude hazard se životem.
Projektanti ŘSD jim nabídli
tyto argumenty: „Obchvat
neděláme pro sebe, my ho
děláme pro vás. Na obchva-
tech se jezdí devadesátkou,
takže semafory ani kruháče
tam nesmí zpomalovat pro-
voz“. Občané nezatížení tech-
nickým vzděláním použili
selský rozum. Když se miliar-
dová investice dělá pro nás,
měla by zvýšit naši bezpeč-
nost. Pokud je ale prioritou
investice, aby auta prosvištěla
Krnovem devadesátkou bez
přibrzdění, dělá se obchvat
pro někoho jiného.
Inženýři ŘSD kruhové ob-
jezdy na obchvat zásadně ne-
dávají, tak se aspoň snažili
Krnovany uklidnit, že frek-
vence dopravy tam bude za-
nedbatelná. Krásný leták ŘSD
na křídovém papíře píše
o předpokládané dopravní
zátěži obchvatu 4830 aut
denně. Ekologové Hnutí Duha
Jeseníky požádali ŘSD o studii,
ve které toto číslo někdo vy-
počítal. Chtěli sami posoudit
efektivitu a ekonomickou při-
měřenost obchvatu. Z ŘSD
Duze odpověděli, že se jim
studii nepodařilo najít. A je to.
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